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Judeţul Teleorman  
Consiliul local al municipiului Turnu Magurele 
 
 

PROCES VERBAL 
Încheiat astăzi 18.09.2023 

în şedinţă extraordinară a Consiliului Local al municipiului Turnu Măgurele, 
la care participă 17 consilieri locali din totalul de 19 în funcție 

 
 

Domnul Secretar general jr. Franchevici Daniel deschide şedinţa şi informează 
Consiliul Local că prin dispoziţia nr. 725 din data de 25.08.2023, acesta a fost convocat în 
şedinţă extraordinară, în procedură de îndată. 
            Din totalul de 19 consilieri locali în funcţie, 17 sunt prezenţi. Au anunțat că nu pot 
participa la ședința de astăzi a Consiliului Local, domnul consilier local Nuță Radu-Daniel 
și doamna consilier local Mohora Steluța. 

Domnul Secretar general jr. Franchevici Daniel supune spre aprobare procesul-verbal 
al şedinţei extraordinare din data de 08.09.2023 care este aprobat în forma tehnoredactată cu 
17 voturi pentru. 

Domnul Preşedinte de şedinţă Gheorghe Mihai prezintă proiectul ordinii de zi:  
   

      1.  Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului 
Turnu Măgurele nr. 93/28.07.2021 
           Inițiator: Primarul municipiului Turnu Măgurele 
           Comisie de specialitate: Comisia pentru programe de dezvoltare economico-socială, 
buget-finanțe, administrarea domeniului public și privat al municipiului, agricultură, 
gospodărie comunală, amenajarea teritoriului și urbanism, protecția mediului, servicii și 
comerț. 
      2.  Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului 
Turnu Măgurele nr. 106/24.08.2018 
           Inițiator: Primarul municipiului Turnu Măgurele 
           Comisie de specialitate: Comisia pentru programe de dezvoltare economico-socială, 
buget-finanțe, administrarea domeniului public și privat al municipiului, agricultură, 
gospodărie comunală, amenajarea teritoriului și urbanism, protecția mediului, servicii și 
comerț. 
             Domnul Preşedinte supune la vot ordinea de zi, aceasta fiind aprobată cu 17 voturi 
pentru. 
             Domnul Preşedinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 1 care are aviz favorabil de la 
comisia de specialitate. 
              Domnul consilier local Mușat Tudorel: vă rog să ne prezentați câteva lămuriri, 
referitor la acest proiect de hotărâre. 
              Doamna ing. Mitrofan Mihaela – Șef serviciu dezvoltare locală și investiții: în urma 
elaborării proiectului tehnic, datele s-au modificat față de situația existentă la momentul 
licitației, în sensul că a fost necesară alimentarea tuturor posibililor operatori portuari și nu 
a mai fost posibil să continuăm și atunci am montat un branșament. 
              Domnul Primar: o secundă, vă rog. Până să începem lucrările, pe toată suprafața 
portuară alimentarea era făcută prin vechea instalație a statului român care trecea prin 
combinat. Odată cu privatizarea combinatului, alimentarea era făcută exact în același mod 
ca înainte de privatizare, astfel combinatul nu a mai dat la nimeni curent. Când s-a făcut 
D.A.L.I. la acest proiect, s-a luat în calcul, dar nimeni n-a prevăzut la momentul respectiv 
această situație, acum fiind 8 dane, dintre care 6 sunt comerciale, una este pentru poliția de 
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frontieră și cealaltă are destinație turistică. Pentru fiecare din dane s-a făcut alimentarea 
separată cu energie electrică, astfel este ceva mult mai laborios ce a ieșit acum la proiectul 
tehnic decât ceea ce a ieșit la D.A.L.I., în funcție și de datele din teren. 
            Domnul consilier local Daciu Georgel: și valoarea este mult mai mare, mi se pare că 
este prea mult, adică de la proiectul inițial, care a suferit câteva modificări minore să ajungem 
acum la o sumă ca asta. 
            Doamna ing. Mitrofan Mihaela – Șef serviciu dezvoltare locală și investiții: costul 
de alimentare cu energie electrică este mare. 
            Domnul consilier local Daciu Georgel: știm și noi ce înseamnă acest lucru, am făcut 
și noi alimentări cu energie electrică, dar totuși 44 de milioane în plus față de proiectul inițial 
mi se pare prea mult. Eu sunt de acord cu toate aceste investiții, dar uneori ignorăm și 
valoarea lor, nu ne interesează valorile rezultate, chiar dacă sunt finanțate. 
            Doamna ing. Mitrofan Mihaela – Șef serviciu dezvoltare locală și investiții: 44 de 
milioane a fost initial dar știm cu toți că au fost variații de creșteri de prețuri. 
            Domnul consilier local Daciu Georgel: da, dar nu atât de mult. Eu sunt de acord, vă 
rog să nu mă înțelegeți greșit, dar consider că este o valoare prea mare. 
            Domnul consilier local Mușat Tudorel: alimentarea cu energie electrică era de la o 
altă persoană privată, astfel că nu pot să fac un proiect și să am alimentarea de la o astfel de 
la o persoană privată. 
            Doamna ing. Mitrofan Mihaela – Șef serviciu dezvoltare locală și investiții: la 
puterea consumată în momentul întocmirii D.A.L.I., alimentarea s-a făcut din 
transformatorul existent la BAC. 
            Domnul Primar: acum este triplă puterea. 
            Doamna ing. Mitrofan Mihaela – Șef serviciu dezvoltare locală și investiții: astfel 
prin alimentarea de la combinat putem să asigurăm și alimentarea poliției de frontieră și 
celelate obiective. 
            Domnul consilier local Vîlcea Iulian: vă rog să ne explicați care este urgența. 
            Doamna ing. Mitrofan Mihaela – Șef serviciu dezvoltare locală și investiții: urgența 
o reprezintă faptul că trebuie să aprobăm indicatorii tehnico-economici și să facem procedura 
de licitație. 
            Domnul Primar: până la 31 decembrie trebuie să cheltuim banii, pentru că orice 
întârziere și sunt întârzieri datorate cotelor Dunării, pentru că nu s-a putut lucra 2 luni și 
jumătate, și astfel crește riscul de a pierde banii. După data de 31 decembrie să vedem ce 
vom face. 
            Domnul consilier local Petrescu Emil: s-a pornit inițial cu suma de 61 de milioane, 
în anul 2021 și s-a ajuns la 106 milioane în anul 2023. Eu am înțeles și cauzele dar, vă pun 
următoarea întrebare, cât din această diferență de bani vor fi dați de Primăria Turnu 
Măgurele? 
            Doamna ing. Mitrofan Mihaela – Șef serviciu dezvoltare locală și investiții: s-a pornit 
cu suma de 61 de milioane când s-a întocmit D.A.L.I., dar contractul de finanțare s-a semnat 
pe 93 de milioane, diferența de valoare s-a datorat în mare parte de majorările de preț care 
au fost la materialele de construcții și pentru acest lucru avem act adițional semnat cu 
ministerul.     
            Domnul consilier local Petrescu Emil: da, dar de la 93 la 106 milioane este o 
diferență, unde este împărțită această diferență? 
            Doamna ing. Mitrofan Mihaela – Șef serviciu dezvoltare locală și investiții: aceste 
suplimentări de acum reprezintă diverse și neprevăzute. 
            Domnul Primar: să sperăm că nu îi folosim în altă parte și îi vom folosi aici. 
            Domnul consilier local Petrescu Emil: la lucrarea pentru apele române, dânșii nu 
participă cu nimic? 
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            Domnul Primar: nu. În avizul care a fost dat inițial, materialul dragat trebuia să îl 
scoatem pe mal iar ulterior s-au răzgândit și au vrut să îl ducem la o distanță de 6 kilometri. 
            Domnul consilier local Petrescu Emil: deci, practic lucrările sunt pe domeniul 
Ministerului Mediului, Apelor și Pădurilor, astfel eu nu știu de ce tot Primăria trebuie să 
plătească.  
            Doamna ing. Mitrofan Mihaela – Șef serviciu dezvoltare locală și investiții: aceasta 
reprezintă o justificare pentru ca acești bani să fie eligibili, la capitolul diverse și 
neprevăzute. 
             Nemaifiind discuții, domnul Preşedinte supune la vot proiectul de hotărâre nr. 1, 
acesta fiind adoptat cu 16 voturi pentru și un vot împotrivă, al domnului consilier local Daciu 
Georgel. 
             Domnul Preşedinte prezintă proiectul de hotărâre nr. 2 care are aviz favorabil de la 
comisia de specialitate. 
             Domnul consilier local Mușat Tudorel: vă rog să ne prezentați câteva lămuriri, 
referitor la acest proiect de hotărâre.    
             Doamna ing. Mitrofan Mihaela – Șef serviciu dezvoltare locală și investiții: s-au 
încheiat lucrările, iar pe parcursul execuției acestora au fost făcute ajustări în conformitate 
cu legislația în vigoare. 
             Domnul consilier local Mușat Tudorel: lucrările unde sunt? 
             Doamna ing. Mitrofan Mihaela – Șef serviciu dezvoltare locală și investiții: la casa 
armatei. În concluzie trebuie să fie actualizați toți indicatorii pentru ca toate aceste ajustări 
să fie prinse în valoarea finală a proiectului. 
              Nemaifiind discuții, domnul Preşedinte supune la vot proiectul de hotărâre nr. 2, 
acesta fiind adoptat cu 17 voturi pentru. 

  Nemaifiind discuţii, domnul Preşedinte de ședință declară închisă şedinţa de 
consiliu. 

  S-a încheiat prezentul proces verbal în două exemplare.         
 
 
         
          PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                      SECRETAR GENERAL,                             
                      Gheorghe Mihai                                       Jr. Franchevici Daniel Eduard Octavian                   
 
 
 

                                                                                      
                                                                                                           ÎNTOCMIT, 
                                                                                           Jr.Iordănescu Marius Emilian 


